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Arbejdsmarkedsudvalget

Til:

Dato:

Beskæftigelsesministeren

2. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Spørgsmål 39

Vil ministeren oplyse, hvad udgiften ville være, hvis man afskaffede 

henholdsvis starthjælpen, 450-timers reglen og kontanthjælpsloftet og gav de 

pågældende personer kontanthjælp efter de "normale" regler? Der ønskes et 

aktuelt tal og overvejelser af, om disse udgifter vil være stigende, faldende 

eller omtrent konstante i de kommende år. Det ønskes endvidere oplyst, i 

hvilket omfang merudgiften vil være skattepligtig for modtagerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på OezlemSara.Cekic@ft.dk og 

til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Knud Kristensen

formand
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